

Auto Magic

Professional Car Care®

EXTERIOR DETAILING

New Car Glaze™

Fills Surface Scratches
Premium Finishing Polish for Old and New Paint

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. 50

Container Intended for #50 New Car Glaze™ Only



DANGER - Flammable liquid and vapour. May cause genetic defects. May cause cancer. Causes damage to organs. Causes damage to organs through prolonged or repeated exposure. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. - No smoking. Keep container tightly closed. Ground/bond container and receiving equipment. Use explosion-proof electrical/ventilating/lighting equipment. Use only non-sparking tools. Take precautionary measures against static discharge. Do not breathe dust / fume / gas/mist/vapours/spray. Wash thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke when using this product. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. IF ON SKIN (or hair): Remove/take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower. IF exposed: Call a POISON CENTER or doctor/physician. IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. Get medical advice/attention if you feel unwell. In case of fire: Use appropriate media to extinguish. Keep container tightly closed. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up. Contains Crystalline Silica which can cause cancer. Risk of cancer depends on duration and level of exposure to dust generated from sanding surfaces or spray mists. To avoid breathing vapors and spray mist, open windows and doors or use other means to ensure fresh air entry during application and drying. If you experience eye watering, headaches or dizziness, increase fresh air. If properly used, a respirator (NIOSH approved for organic vapor with P series particulate pre-filter) may offer additional protection; obtain professional advice before using. Use only with adequate ventilation. If you experience difficulty breathing, leave the area to obtain fresh air. If continued difficulty is experienced, get medical attention immediately. Dispose of contents/container in accordance with local / regional / national / international regulation.

DANGER - Liquide et vapeur inflammable. Peut causer des défauts génétiques. Peut causer le cancer. Provoque des dommages aux organes. Provoque des dommages aux organes à la suite d'une exposition prolongée ou répétée. Obtenir des instructions spéciales avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Tenir à l'écart de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et des surfaces chaudes. - Il est interdit de fumer. Garder le contenant hermétiquement fermé. Mettre à la terre/liaison du conteneur et de l'équipement de réception. Utiliser du matériel électrique, de ventilation et d'éclairage antidéflagrant. N'utiliser que des outils sans étincelles. Prendre des mesures de précaution contre les décharges électrostatiques. Ne pas respirer les poussières/fumées/gaz/brouillard/vapeurs/vapeurs/aérosols. Se laver soigneusement après la manipulation. Ne pas manger, boire ou fumer lors de l'utilisation de ce produit. Porter des gants de protection/vêtements de protection/protection des yeux/protection du visage. SI SUR LA PEAU (ou les cheveux) : Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau/douche. EN CAS d'exposition : Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. EN CAS d'exposition ou d'inquiétude : Obtenir des conseils et des soins médicaux. Consulter un médecin si vous ne vous sentez pas bien. En cas d'incendie : Utiliser les moyens appropriés pour éteindre. Garder le contenant hermétiquement fermé. Entreposer dans un endroit bien ventilé. Restez au frais. Magasin fermé à clé. Contient de la silice cristalline qui peut causer le cancer. Le risque de cancer dépend de la durée et du niveau d'exposition à la poussière générée par les surfaces de ponçage ou les brouillards de pulvérisation. Pour éviter de respirer les vapeurs et le brouillard de pulvérisation, ouvrir les fenêtres et les portes ou utiliser d'autres moyens pour assurer l'entrée d'air frais pendant l'application et le séchage. Si vous avez des larmoiements, des maux de tête ou des étourdissements, augmentez la quantité d'air frais. S'il est utilisé correctement, un respirateur (approuvé par NIOSH pour les vapeurs organiques avec pré-filtre à particules de la série P) peut offrir une protection supplémentaire ; demandez conseil à un professionnel avant de l'utiliser. N'utiliser qu'avec une ventilation adéquate. Si vous avez de la difficulté à respirer, quittez la zone pour prendre de l'air frais. Si vous éprouvez des difficultés persistantes, consultez immédiatement un médecin. Éliminer le contenu/contenant conformément à la réglementation locale/régionale/nationale/internationale.

Contains (CAS#): Hydrotreated Naphtha, Heavy (Mineral Spirits, Stoddard Solvent) (64742-48-9), Amorphous Silica (61790-53-2), Distillates (petroleum), hydrotreated light (64742-47-9), Dimethyl siloxane, trimethylsiloxy-terminated (63149-42-9), Hydrotreated distillate, middle link Oils (64742-46-7), Glycerine (56-81-5), Water (7732-18-5), Oxidized polyethylene (68441-17-6), Oleic Acid (C18:1) (112-80-1), Castor Oil (8001-79-4), Sulfuric Acid Monododecyl Ester Sodium Salt (1:1) (Sodium Lauryl Sulfate 30%) (151-21-3), Beeswax (8012-89-3), Carnauba Wax (8015-86-9), Potassium Hydroxide (1310-58-3), Acrylic Polymer (NOT AVAILABLE), Distillates (petroleum), hydrotreated heavy naph-thenic (64742-52-5), Castor Oil, ethoxylated (61791-12-6). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

Auto Magic
Professional Car Care

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 / AutoMagic.com

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

(13350AM-2) 12.2020